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Emne: Sambruksfelt Fjøsangerveien åpnet mars 2016
Vedlegg: 
Til rette vedkommende ang sambruksfelt på Fjøsanger.
 
Hei.
Etter rushtidsavgiften ble iverksatt og bompengen økte til 45 kr gikk trafikken nedover Fjøsangerveien (mot
sentrum)  betraktelig ned og det var ikke lenger kø. Både privatbilister og kollektiv kom fort frem uten hindring. Så
innførte dere sambruksfelt og vi er tilbake til kø og irriterte bilister.  Det er kø i venstrefelt og trafikken stopper
opp i begynnelsen av sambruksfeltet for biler skal over fra høyre til venstre felt. Jeg kan ikke tro at dette er noe
annet en dårlig ide og at dere kan være fleksibel å gjøre om på vedtaket deres og ikke beholde dette forsøket frem
til mars 2018. Behold gjerne rushtidsavgift og økte bompenger slik at trafikken holdes nede, men det trengs vel
ikke å gjøre begge deler?
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